
Protokół 
zebrania sprawozdawczego Koła PZW nr 52 w Czarnej Wodzie za rok 2007

Zebranie dobyło sie 17.02.2008 r. w drugim terminie (z powodu braku kworum). Obecych h było 
24 wędkarzy. O godz. 1120 otworzył je prezes Koła Rafał Lemiesz. Powitał obecnych gości: Jan 
Grzonkę  –  Burmistrza  Czarnej  Wody,  Mirosława  Karloczyka  –  opiekuna  koła,  oraz  obecnych 
wędkarzy,  szczególnie  senatora  kol  Andrzeja  Grzyba.  Następnie  zaproponował  na 
przewodniczącego  zebrania  kol  Adama  Pliszkę  a  na  sekretarza  Tadeusza  Trzebiatowskiego. 
Propozycja została przyjęta jednogłośnie.
Przewodniczący  zaproponował  porządek obrad.  Opiekun zwrócił  uwagę,  by  w porządku obrad 
umieścić powołanie komisji wniosków i uchwał.

1. Przedstawienie planowanego porządku obrad
2. Powołanie komisji wniosków i uchwał
3. Sprawozdanie z działalności Zarządu za rok 2007
4. Wręczenie odznaczeń
5. Sprawozdanie Skarbnika za 2007
6. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za rok 2007
7. Sprawozdanie Społecznej Straży Rybackiej za rok 2007
8. Sprawozdanie Sądu Koleżeńskiego za rok 2007
9. Informacja na temat zasad wędkowania i składek w roku 2008
10. Głosowanie wniosku Prezesa Zarządu Koła
11. Projekt planu pracy na rok 2008
12. Dyskusja
13. Wnioski i uchwały
14. Zakończenie obrad

Ad1. Zaproponowany porządek przyjęto jednogłośnie.

Ad 2. Do komisji wniosków i uchwał zaproponowano kol Henryka Redzimskiego i kol Klemensa 
Rulewskiego. Skład komisji przyjęto jednogłośnie.

Ad3. Sprawozdanie z działalności Zarządu Koła  za rok 2007 przedstawił Prezes Rafał Lemiesz. 
Zarząd odbył  7 posiedzeń w roku 2007 i  1 posiedzenie w roku 2008 (dotyczące planu pracy i 
budżetu koła na rok 2008). Koło l;iczy 105 członków ( w tym 8 członków uczestników). To pewna 
poprawa w stosunku do lat poprzednich. Udało się zorganizować prawie wszystkie zaplanowane 
imprezy. Z powodu braku bezpiecznej pokrywy lodowej nie odbyły sie zawody podlodowe. Nie 
można też było remontować pomostów Prezes Koła podziękował kol Klemesnowi Rulewskiemu i 
kol Przemysławowi Wieczerzyckiemu za zaangażowanie w organizację zawodów.

Ad 4. Za działalność w kole nadano odznaczenia kol Adamowi Pliszce – Złota Odznaka PZW oraz 
kol Przemysławowi Wieczerzyckiemu – Srebrna Odznaka PZW

Ad5 Sprawozdanie z działalności finansowej przedstawił Skarbnik Adam Pliszka.

Ad 6. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej przedstawił kol Henryk Redzimski. Komisja wniosła o 
udzielenie Zarządowi absolutorium za rok 2007.

Ad 7. Sprawozdanie z działalności Społecznej Straży Rybackiej przedstawił kol Klemens Rulewski. 
W  czasie  przeprowadzonych  kontroli  stwierdzono  przypadki  wykroczeń  regulaminowych 
(udzielono pouczeń0 i brak dokumentów (skonfiskowano sprzęt).

Ad 8.  Sprawozdanie Sądu Koleżeńskiego przedstawił  kol Tadeusz Trzebiatowski.  W roku 2007 



skład Sądu powiększono (w związku ze śmiercią kol Jerzego Węsierskiego) o dwóch członków: kol 
K. Borkowskiego i kol M. Majkowskiego. Sąd nie rozpatrywał żadnego wniosku.

Ad 9.  Informację o zasadach wędkowania na wodach Okręgu Gdańskiego i  wysokości  składek 
przedstawił kol R. Lemiesz. W sprawie składek wprowadzono kilka istotnych zmian:
– wędkarze powyżej 75 roku życia nie płacą składek na wody nizinne, a na wody górskie jak 

członkowie uczestnicy.
– obniżono składki za wędkowanie na wszystkie wody
– o 1 zł podwyższono składkę członkowską z przeznaczeniem na edukację dzieci i młodzieży.

Poinformował również o możliwości wędkowania bez dodatkowych opłat na jez Krasne i jez 
Grzybiec koło Klocka. Kol M. Karolczyk przypomniał o ustaleniu nowego statutu. Po zmianie 
celm PZW jako stowarzyszenie jest nie tylko organizowanie, ale też promowanie wędkarstwa, 
rekreacji,  sportu  wędkarskiego,  użytkowanie  i  ochrona  wód,  działanie  na  rzecz  ochrony 
przyrody i kształtowanie etyki wędkarskiej. Zwrócił też uwagę, że SSRw przypadku wykroczeń 
regulaminowych  nie  powinna  ograniczać  się  tylko  do  pouczeń  ale  informować  rzecznika 
dyscyplinarnego by kierował sprawy do Sądu Koleżeńskiego.

Ad 10. Prezes Zarządu Koła kol Rafał Lemiesz odczytał pismo z dnia 16.01.2008 r. o rezygnacji z 
funkcji prezesa. Wniosek o przyjęcie rezygnacji poddano pod głosowanie. Za przyjęciem rezygnacji 
głosowało 18 osób, głosów przeciw nie było, wstrzymało się 6 osób. 
W związku z zaistniałą sytuacją przewodniczący zebrania zaproponował wybranie na funkcję p.o. 
Prezesa do końca kadencji kol Stefana Wasiniewskiego. Innych kandydatur nie zgłoszono. Wniosek 
poddano pod głosowanie. Został on przyjęty jednogłośnie.

Ad 11.  Projekt  planu  pracy  na  rok  2008  przedstawił  kol  Rafał  Lemiesz.  Plan  przedstawia  się 
następująco:
– remont pomostów na jez Skrzynki
– Podlodowe Mistrzostwa Koła – o ile będzie bezpieczna pokrywa lodowa
– zawody „Pstrąg Wdy” - 20.04.2008 r.
– zawody spławikowe o puchar Burmistrza Czarnej Wodzy i Mistrzostwo Koła – 1.05.2008 r.
– zawody dla dzieci 08.06.2008 r.
– zawody dla juniorów 29.06.2008 r.
– zawody gruntowe o Puchar Prezesa Koła 24.08.2008 r.
– Lipień Jesieni – październik 2008 r.

Ad 12.  Burmistrz  Jan  Grzonka podziękował  kol  Rafałowi  Lemieszowi  za  owocną współpracę. 
Pogratulował  wyróżnionym  odznaczeń  PZW.  Zwrócił  uwagę,  że  dobrze  prowadzona  jest 
działalność z młodzieżą. Senator Andrzej Grzyb zobowiązał sie do współsponsorowania zawodów. 
Kol Klemens Rulewski poinformował, że na Nadzwyczajnym Zjeździe ustalono dzień 19 marca 
Dniem Wędkarza a patronem wędkarzy jest św Piotr.
Kol Tomek Mieszewski zapytał czy nie można jeż Skrzynki zarybić tarlakiem sieji. Opiekun koła 
poradził napisać w tej sprawie wniosek do ZO.

Ad 13. Komisja wnioskowa zaproponowała aby skierować do ZO w Gdańsku wniosek o zarybienie 
jez. Skrzynki Małe sandaczem i sieją.

Ad 14. Przewodniczący podziękował zebranym za udział w zebraniu. Zebranie zakończono o godz 
1345.

Protokołował: Przewodniczący zebrania
Tadeusz Trzebiatowski


